
Dz-06.0021.4.2017 

PROTOKÓŁ 

Posiedzenia XXXVII SESJI RADY DZIELNICY VI Bronowice 
 

Posiedzenie XXXVII sesji Rady Dzielnicy VI odbyło się w dniu 9 marca 2017 r. 

w budynku Klubu Sportowego „Bronowianka”, przy ul. Zarzecze 124 A 

 

 

W załączeniu do protokołu: 

1. oryginały uchwał, 

2. lista obecności radnych 

3. projekt porządku obrad (zaproszenie) 

 

Posiedzenie sesji XXXVII otworzył i prowadził Przewodniczący Rady i Zarządu 

Dzielnicy VI Bronowice p. Bogdan Smok. Otwierając sesję Przewodniczący stwierdził quorum 

oraz prawomocność obrad. 

Posiedzenie sesji trwało od godz. 18.00 do godz. 20.10 

Głosy liczył i do protokołu zgłaszał p. Adam Goch – członek Rady i Zarządu Dzielnicy VI 

Bronowice.  

Po otwarciu sesji prowadzący obrady przywitał przybyłych gości: 

- Panią Ewę Pieńkowską ze świetlicy środowiskowej przy SP 93, 

- Pana Romana Krasowskiego – mieszkańca, 

- Pana Mariusza Cichońskiego z Towarzystwa Przyjaciół Bronowic (TPB). 

 

Ad. 1 

Prowadzący obrady p. Bogdan Smok przedstawił porządek obrad. Odczytując 8 punkt 

porządku obrad prowadzący poinformował, że procedowany będzie w tym punkcie  

druk nr 279A czyli projekt uchwały po autopoprawce projektodawcy. Przewodniczący zapytał 

czy są jakieś propozycje zmiany porządku obrad. W związku z ich brakiem prowadzący 

poinformował, że wpłynął do niego jeden wniosek o wprowadzenie punktu do porządku obrad. 

Przystąpiono do głosowania nad wprowadzeniem punktu do porządku obrad: 

  

1. w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa dotyczącego inicjatywy uchwałodawczej  

w Radzie Miasta Krakowa w kwestii wprowadzenia strefy płatnego parkowania na obszarze 

wskazanym przez Radę Dzielnicy VI Bronowic, druk nr 281. 

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek: 

za – 20, przeciwko – 0, wstrzymujących – 0, nieobecnych – 1  

Punkt został wprowadzony do porządku obrad przyjmując nr 10. 

 

Ostatnim 11 punktem porządku obrad zostały „Oświadczenia i komunikaty”. 

 

Po uwzględnieniu powyższych zmian ustalono ostatecznie porządek obrad w następującej 

formie: 

 

1. Ustalenie porządku obrad, 

2. Przyjęcie protokołu sesji XXXVI, 

3. Opinia w sprawie zbycia działki nr 74/2/B obr. 2 Krowodrza przy ul. Błażeja Czepca, 

druk nr 274, 



4. Opinia w sprawie zmiany prawa użytkowania wieczystego działek nr 239/22 i 239/26 obr. 

49 Krowodrza, druk nr 275, 

5. Opinia w sprawie koncepcji budowy ścieżki rowerowej, druk nr 276, 

6. Opinia w sprawie projektu budowy ciągu pieszego przy ul. Brzegowej, druk nr 277, 

7. Zmiana rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy VI Bronowice 

na rok 2017, druk nr 278, 

8. Zmiana Uchwały Nr XXVII/212/2016 Rady Dzielnicy VI Bronowice z dnia 7 lipca 2016 

r. w sprawie rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy VI 

Bronowice  na rok 2017, druk nr 279A, 

9. Wniosek do Prezydenta Miasta Krakowa dot. wprowadzenia do Wieloletniej Prognozy 

Finansowej i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego, zadania inwestycyjnego planowanego 

przez Radę Dzielnicy VI Bronowice do realizacji w latach 2017-2018, druk nr 280, 

10. Wniosek do Prezydenta Miasta Krakowa dotyczący inicjatywy uchwałodawczej w Radzie 

Miasta Krakowa w kwestii wprowadzenia strefy płatnego parkowania na obszarze 

wskazanym przez Radę Dzielnicy VI Bronowic, druk nr 281, 

11. Oświadczenia i komunikaty. 

 

Ad. 2 

Prowadzący obrady p. Bogdan Smok zapytał czy są sprostowania do protokołu sesji XXXVI. 

Przewodniczący stwierdził, że sprostowania nie wpłynęły, w związku z czym ogłosił, że protokół 

został przyjęty. 

Przewodniczący udzielił głosu przybyłym na sesję gościom. 

Głos zabrał p. Ewa Pieńkowska. Omówiła działalność świetlicy środowiskowej funkcjonującej 

przy Szkole Podstawowej nr 93, a także jej problemy. Zwróciła się z prośbą o pomoc  

w znalezieniu nowego lokalu dla świetlicy. Radny, p. Łukasz Krajewski zaproponował, aby 

wziąć pod uwagę lokal w budynku przy ul. Młodej Polski 7. Radna p. Alicja Gackiewicz 

poinformowała, że w/w lokal jest przeznaczony tylko i wyłącznie na cele związane ze służbą 

zdrowia. Głos w dyskusji zabrali również: p. Bogdan Smok oraz rodzice dzieci uczęszczającej do 

świetlicy.  

 

Ad. 3 

Projekt uchwały (druk nr 274) przygotowany przez Zarząd w sprawie zbycia działki nr 74/2/B 

obr. 2 Krowodrza przy ul. Błażeja Czepca. Projekt uchwały przeczytał i zreferował p. Bogdan 

Smok.  

Opinia Komisji Gospodarki Komunalnej i Zagospodarowania Przestrzennego – pozytywna. 

W dyskusji głos zabrali: p. Łukasz Quirini-Popławski, p. Bogdan Smok. 

 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie j. w.: 

za – 21 

przeciwko – 0 

wstrzymujących się – 0 

nieobecnych – 0 

 

 Rada podjęła uchwałę nr XXXVII/268/2017 
w sprawie zbycia działki nr 74/2/B obr. 2 Krowodrza przy ul. Błażeja Czepca 

 

Ad. 4 

Projekt uchwały (druk nr 275) przygotowany przez Zarządu w sprawie zmiany prawa 

użytkowania wieczystego działek nr 239/22 i 239/26 obr. 49 Krowodrza. Projekt uchwały 

przeczytał p. Bogdan Smok. Projekt uchwały zreferowali: p. Bogdan Smok i p. Adam Goch. 



Opinia Komisji Gospodarki Komunalnej i Zagospodarowania Przestrzennego – pozytywna. 

Do dyskusji nikt się nie zgłosił. 

 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie j. w.: 

za – 20 

przeciwko – 0 

wstrzymujących się – 0 

nieobecnych – 1 

 

 Rada podjęła uchwałę nr XXXVII/269/2017 
w sprawie zmiany prawa użytkowania wieczystego działek nr 239/22 i 239/26 obr. 

49 Krowodrza 

 

Ad. 5 

Projekt uchwały (druk nr 276) przygotowany przez Zarząd w sprawie koncepcji budowy 

ścieżki rowerowej. Projekt uchwały przeczytał i zreferował p. Bogdan Smok.  

Opinia Komisji Gospodarki Komunalnej i Zagospodarowania Przestrzennego – pozytywna, 

W dyskusji głos zabrał: p. Waldemar Antosiewicz. 

 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie j. w.: 

za – 20 

przeciwko – 0 

wstrzymujących się – 0 

nieobecnych – 1 

 

 Rada podjęła uchwałę nr XXXVII/270/2017 
w sprawie koncepcji budowy ścieżki rowerowej 

 

Ad. 6 

Projekt uchwały (druk nr 277) przygotowany przez Zarząd w sprawie projektu budowy 

ciągu pieszego przy ul. Brzegowej. Projekt uchwały przeczytał i zreferował p. Bogdan Smok.  

Opinia Komisji Gospodarki Komunalnej i Zagospodarowania Przestrzennego – pozytywna. 

W dyskusji głos zabrał: p. Łukasz Quirini-Popławski. 

 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie j. w.: 

za – 20 

przeciwko – 0 

wstrzymujących się – 0 

nieobecnych – 1 

 

 Rada podjęła uchwałę nr XXXVII/271/2017 
w sprawie projektu budowy ciągu pieszego przy ul. Brzegowej 

 

Ad. 7 

Projekt uchwały (druk nr 278) przygotowany przez Zarząd w sprawie zmiany 

rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy VI Bronowice na rok 2017. 

Projekt uchwały przeczytał i zreferował p. Bogdan Smok.  

Opinia Komisji Gospodarki Komunalnej i Zagospodarowania Przestrzennego – pozytywna, 

Opinia Komisji Kultury i Sztuki – pozytywna. 

Do dyskusji nikt się nie zgłosił. 



 

 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie j. w.: 

za – 20 

przeciwko – 0 

wstrzymujących się – 0 

nieobecnych – 1 

 

 Rada podjęła uchwałę nr XXXVII/272/2017 
w sprawie zmiany rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji 

Dzielnicy VI Bronowice na rok 2017 

 

Po przyjęciu uchwały o głos poprosił p. Mariusz Cichoński (TPB) dziękując za podjęcie w/w 

uchwały zwiększającej środku finansowe na święto ul. Tetmajera. 

 

Ad. 8 

Projekt uchwały (druk nr 279A po autopoprawce) przygotowany przez Zarząd w sprawie zmiany 

Uchwały Nr XXVII/212/2016 Rady Dzielnicy VI Bronowice z dnia 7 lipca 2016 r.  

w sprawie rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy VI Bronowice  na 

rok 2017. Prowadzący obrady p. Bogdan Smok poinformował o procedowanym w tym punkcie 

porządku obrad projekcie uchwały odstępując za zgodą członków Rady od odczytywania 

załącznika. Projekt uchwały zreferował p. Bogdan Smok.  

Opinia Komisji Edukacji, Sportu i Rekreacji – pozytywna, 

Opinia Komisji Gospodarki Komunalnej i Zagospodarowania Przestrzennego – pozytywna, 

Opinia Komisji Informacji i Promocji – pozytywna, 

Opinia Komisji Kultury i Sztuki – pozytywna, 

Opinia Komisji Praworządności i Bezpieczeństwa – pozytywna, 

Opinia Komisji Rewizyjnej – pozytywna, 

Opinia Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych – pozytywna, 

Opinia Komisji ds. Zieleni i Ochrony Środowiska – pozytywna. 

W dyskusji glos zabrali: p. Roman Krasowski (mieszkaniec), p. Bogdan Smok, p. Łukasz 

Quirini-Popławski, p. Stanisław Sikora. 

 

 Wniosek p. Bogdana Smoka o wprowadzenie poprawki do projektu uchwały  

o treści: 

W załączniku do projektu uchwały: 

1. Wykreśla się zadanie pn. „Dobudowa dodatkowej oprawy oświetleniowej na słupie 

energetycznym w ul. Przy Młynówce” na kwotę 4 500 zł, 

2. Zwiększa się kwotę zadania pn. „Wymiana siedzisk w amfiteatrze na os. Widok – 

kontynuacja„ do kwoty 43 200 zł, tj. o 3 200 zł, 

3. Zwiększa się kwotę zadania pn. „ZSB nr 1 – wycinka drzew” do kwoty 4 300 zł,  

tj. o 1 300 zł. 

 

 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie poprawkę do projektu uchwały w sprawie 

j. w.: 

za – 20 

przeciwko – 0 

wstrzymujących się – 0 

nieobecnych – 1 

Poprawka została przyjęta. 



 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie projekt uchwały z uwzględnieniem 

przyjętej poprawki w sprawie j. w.: 

za – 20 

przeciwko – 0 

wstrzymujących się – 0 

nieobecnych – 1 

 

 Rada podjęła uchwałę nr XXXVII/273/2017 
w sprawie zmiany Uchwały Nr XXVII/212/2016 Rady Dzielnicy VI Bronowice z 

dnia 7 lipca 2016 r. w sprawie rozdysponowania środków wydzielonych do 

dyspozycji Dzielnicy VI Bronowice  na rok 2017 

 

Ad. 9 

Projekt uchwały (druk nr 280) przygotowany przez Zarząd w sprawie wniosku do 

Prezydenta Miasta Krakowa dot. wprowadzenia do Wieloletniej Prognozy Finansowej  

i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego, zadania inwestycyjnego planowanego przez Radę Dzielnicy 

VI Bronowice do realizacji w latach 2017-2018. Projekt uchwały przeczytał i zreferował p. Bogdan 

Smok.  

Opinia Komisji Gospodarki Komunalnej i Zagospodarowania Przestrzennego – pozytywna. 

W dyskusji głos zabrali: p. Łukasz Quirini-Popławski, p. Bogdan Smok. 

 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie j. w.: 

za – 20 

przeciwko – 0 

wstrzymujących się – 0 

nieobecnych – 1 

 

 Rada podjęła uchwałę nr XXXVII/274/2017 
w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa dot. wprowadzenia do 

Wieloletniej Prognozy Finansowej i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego, zadania 

inwestycyjnego planowanego przez Radę Dzielnicy VI Bronowice do realizacji  

w latach 2017-2018 

 

Ad. 10 

Projekt uchwały (druk nr 281) przygotowany przez Zarząd w sprawie wniosku do 

Prezydenta Miasta Krakowa dotyczący inicjatywy uchwałodawczej w Radzie Miasta Krakowa  

w kwestii wprowadzenia strefy płatnego parkowania na obszarze wskazanym przez Radę 

Dzielnicy VI Bronowic. Projekt uchwały przeczytał p. Bogdan Smok. Projekt uchwały 

zreferowali: p. Bogdan Smok i p. Małgorzata Sroczyńska. 

Opinia Komisji Gospodarki Komunalnej i Zagospodarowania Przestrzennego – pozytywna. 

W dyskusji głos zabrali: p. Stanisław Sikora, p. Małgorzata Turek, p. Waldemar Antosiewicz,  

p. Bogdan Smok, p. Łukasz Quirini-Popławski. 

 

 P. Łukasz Quirini-Popławski zgłosił wniosek formalny o odesłanie projektu uchwały do 

projektodawcy czyli Zarządu Dzielnicy VI w celu kompleksowego przeanalizowania 

problematyki transportowej, w tym parkingowej na terenie całek dzielnicy Bronowice. 

Dotyczy druku nr 281. Głos „za” wnioskiem przedstawił p. Łukasz Quirini-Popławski,  

a głos „przeciw” wnioskowi przedstawił p. Bogdan Smok. 
 



Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie wniosek formalny w sprawie j. w.: 

za – 6 

przeciwko – 10 

wstrzymujących się – 2 

nieobecnych – 3 

Wniosek formalny został odrzucony. 

 

Przed przystąpieniem do głosowania nad projektem uchwały głos zabrali: p. Małgorzata 

Sroczyńska, p. Łukasz Krajewski, p. Bogdan Smok, p. Małgorzata Turek, p. Łukasz Quirini-

Popławski, p. Stanisław Sikora, p. Bartosz Smok. 

 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie j. w.: 

za – 10 

przeciwko – 4 

wstrzymujących się – 4 

nieobecnych – 3 

 

 Rada podjęła uchwałę nr XXXVII/275/2017 
w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa dotyczący inicjatywy 

uchwałodawczej w Radzie Miasta Krakowa w kwestii wprowadzenia strefy 

płatnego parkowania na obszarze wskazanym przez Radę Dzielnicy VI Bronowic 

 

Ad. 11 

Głos zabrali:  

1. P. Małgorzata Turek: 

 Zwróciła się o ustawienie słupków przy ul. Rydla 6, 

2. P. Łukasz Quirini-Popławski: 

 Zapytał o losy e-mail, którego przesłał z prośbą o wystosowanie pisma z Rady Dzielnicy 

VI do PINB w spr. inwestycji przy ul. Filtrowej. Przewodniczący odpowiedział, że prośba 

będzie rozpatrywana na najbliższym posiedzenia Zarządu, 

 Zapytał czy jest możliwość zakupu kamery ze statywem. Przewodniczący odpowiedział, 

że są ważniejsze potrzeby finansowe i osobiście jest przeciwny takiemu pomysłowi,  

3. P. Bogdan Smok: 

 Poinformował, że spotkanie konsultacyjne z mieszkańcami w ramach Budżetu 

Obywatelskiego odbędzie się w dniu 21.03.2017 r. o godz. 18.00 w Zespole Szkół 

Budowlanych nr 1 przy ul. Szablowskiego 1,  

 Poinformował, że kolejna sesja odbędzie się 06.04.2017 r. 

 

 

 

Prowadzący p. Bogdan Smok zamknął obrady XXXVII sesji Rady Dzielnicy VI Miasta 

Krakowa.  

 

                        Przewodniczący Rady 

    Dzielnicy VI Bronowice 

 

                                                                                                 Bogdan Smok  

Protokół sporządził: 
Jacek Łaz 


